



Protokoll Styrelsemöte I VT22  
Medicinska Föreningen vid Linköpings Universitet

Datum: 2022-01-26

Lokal: Stigbygeln, Kårhuset Örat, zoom.us

Närvarande:

- Styrelsemedlemmar: Erik Modéus, Oliwer Kenell, Alexander Yaghoubi, Emma Åsell,
- Golvash Salehi, Hedvig Leijonhielm, David Selling, Rickard Sand, Isabella van Setten,
- **Ava Bahadoran, Parvin Abbasi, Alif Ahmed**
- Övriga: Sanna Bäck, Saga Jansson, Eva Tamas, Zoltan Szabo

Bilagor:

---

1. Mötets öppnande

17:30

2. Val av sekreterare

Oliwer väljs till sekreterare

3. Val av justeringsperson

Hedvig nomineras, accepterar, väljs till justeringsperson

4. Närvarande

Hela styrelsen, Zoltan Szabo, Eva Tamas, Sanna Bäck och Saga Jansson

5. Adjungeringar

Eva Tamas, Sanna Bäck

6. Förra styrelsemötets protokoll

Styrelsen godkänner förlängning för vice ordförande att få protokollen i ordning till kommande möte

7. Bordlagda ärenden

Inga

8. Övriga punkter



Förrådsfrågan

Decentraliseringskampen

9. Fastställande av dagordningen

Fastställs med tillägg av övriga punkter

10. Programansvarig informerar

Höstens PUL beslut

1. Uppdaterade frånvaroregler (koppling till olika moment hur de ska kompletteras)
2. Arbetsgrupp med PM för fältstudier (tydligare instruktioner kring hur många timmar som ska tillgängliggöras, hur den bedöms och att endast två kompletteringar tillåts – sedan måste den göras om helt)
3. Instruktioner kring komplettering för typfall-seminarier, har tagit fram en mall, liknar komplettering vid basgruppsfrånvaro

Eva informerar om arbetsgrupp för att utveckla regionaliserade program – Eva ska rapportera löpande hur arbetet fortgår. Läk 2.0 arbetsgrupper är tillsatta – Eva ger progress-rapport. Eva informerar om implementeringen av ett digitalt bedömningsunderlag för EPA – ska testas på MALA3

Examinatorer tycker att det fackliga språket är för dåligt under tentamina, Eva är orolig att studenter pga språkbarriär förlorar poäng trots kompetens

Sanna frågar om informationen har gått ut till orterna gällande nya PM för fältstudier – Eva svarar att ett nyhetsbrev ska gå ut nästa vecka med nya PM så alla studenter får tillgång

Alex lyfter frågan kring sjukdom och examinationer – och sätta in extra tentamenstillfällen till följd av sjukdom. Särskilt i relation till de som gått termin 9 och ska arbeta som underläkare. Eva svarar att det finns ett särskilt förordnande för att få arbeta som underläkare, där man ska ha gått 9 terminer men krävs ej godkänt resultat, det är alltid arbetsgivaren som avgör



Eva informerar om ett beslut taget att handledare har möjlighet att vara med på distans i nuläget, vem som helst i basgruppen har rätt att vara där på hybrid/distans nivå – detta beslut gäller tills vidare – inga begränsningar på hur ofta man får vara med på distans

#### **Alif ansluter 17:41**

#### 11. Hälsorunda

#### 12. Föregående period

##### 12.1 Jul-ledighet och tenta-perioder

##### 12.2. Inval styrelseutskott

Styrelseutskotten är fulltaliga, Erik och Oliwer ska ha uppstartsmöte snart

#### 13. Kommande period

##### 13.1 Mottagningen

Mycket som förändras i om nya restriktioner, men saker har inte ställts in, styrelsen har blivit kapade för flera aktiviteter då de vill hålla ned antalet personer – Ava informerar om amazing race som hölls dagen innan

#### 14. Limur informerar

Alexander informerar om det senaste från LiMUR - uppstartsmöte imorgon, digitala föreläsning-enkät ska tas upp – huvudsakliga frågan är om IKT systemet kan förbättras/utvecklas, har vi tillräckligt underlag för att säga att det är dåligt?

Diskussion kring att utvärdera valbara moment k10

Alexander ska undersöka frågan kring arbetsgivarens möjlighet att anställa som underläkare trots ej godkänt resultat på tentamen.

David lyfter att han mejlat kring extra tenta-tillfällen men inte fått något adekvat svar – Erik förespråkar framförhållning och handlingsplan för likande situationer och eller nästa vinter.





Alex ska lyfta med OMSIS/Natläk kring tentamenstillfällena och extrainsatta tentamenstillfällena

15. Medsex informerar

Ej närvarande

16. Genomgång av datum och styrelsens närvaro VT22

Styrelsemöten ligger i kalendern

Decentraliseringskampen

Amo-veckan

Medicinarbalen

Sektionsaktivitas sittning (medlemsvecka)

Frackförsäljning behövs hjälp till

Alla i styrelsen ska vara valberedningen behjälpliga i att marknadsföra för inval av ny styrelse

17. Dedicare

Styrelsen diskuterar hur vi kan vara dedicare behjälpliga i marknadsföring och uppfylla vår del av sponsoravtalet trots ständigt svängande restriktioner – Oliwer, Rickard och Erik ska hjälpa Hedvig på mötet.

18. MF Örebro

Alex, David och Oliwer ska tillsammans med representanter för MF Örebro planera någon gemensam aktivitet om de blir av

19. Visioner inför FUM

Mail-adresser och Hemsidan – Rickard, Alif och Bella ska kika på ett konkret kostnadsförslag

Grafisk profil – Bella och IMU ska ta fram ett konkret förslag



24 ledamöter ska ändras till korrekt antal i stadgan

20. Övriga frågor

20.1 Decentraliseringskampen

David informerar om att den förmodligen kommer behöva skjutas upp – projektgruppen siktar på hösten i stället

20.2 Förrådsfrågan

Oliwer informerar om att regionens långsamma maskineri sätter käppar i hjulen för Kårservice i hyreskontrakt för förrådsutrymmet på bottenplan

21. Kommande möten

Stigbygeln är bokad även denna termin, all möjlighet att vara med på distans

8 februari möte på plats

22. Utvärdering

23. Mötet avslutas

19:20

X

Erik Modéus  
Ordförande

X

Hedvig Leijonhielm  
Justeringsperson